
 

COMENTARIS AL GRUP DEL FACEBOOK: 

LA PLAÇA ES TEVA: PROPOSA!  

DEBAT PER MILLORAR LA PLAÇA DELS PAÏSOS CATALANS 

 

 

COMENTARIS AL MUR 

 

 Estaria bé que a la plaça dels països catalans hi hagués una zona de pubs 

musicals i ambient nocturn! 2 de juliol de 2009 a les 17:46. 

 

 La Plaça és nostre, L'APARCAMENT SOTERRAT D'UNA EMPRESA PRIVADA 

NO. Els decideixen el projecte i ens deixen les engrunes, que ells decideixin 

on van els arbres i nosaltres triem on o com volem els aparcaments. La 

participació només per la plaça no val, qui vulgui aparcar que vagi a la plaça 

de la sardana que hi sobren places! 6 de juliol de 2009 a les 13:57. 

 

 Home, no hi sobren pas places a la plaça de la sardana... de totes formes 

crec que eliminar una de les poques zones amb arbres dels parcs de premià, 

no és una bona idea. No sé com es podria fer però també crec que és 

necessari tenir un "amfiteatre" com el què tenim a la plaça de la foneria... 

per festa major i altres espectacles és on millor es veu tot! 7 de juliol de 

2009 a les 09:24. 

 

 La plaza está bien como está, tenemos aparcamientos en la plaza de la 

sardana y la plaza forma parte del pueblo y de las fiestas, no se debería 

tocar nada de nada, solamente para mejorarla. Bona Festa Major per a tots. 

11 de juliol de 2009 a les 17:33. 

 

 Recordo quan hi havia la Foneria i després es construí aquesta obra llavors 

Faraònica. Crec, en primer lloc, que a Premià no calen més places 

d'aparcament. Que paguin els de fora, però que tinguin places gratuïtes els 

minusvàlids que realment els sigui molt difícil arribar sense cotxe al centre. I 

a dalt a nivell del carrer una gran plaça amb sorrals per jugar els nens amb 

sorra higiènicament tractada i al fons un amfiteatre. També estaria bé que 

tota la plaça tingués el terra de cautxú, com el que heu posat al voltant dels 

arbres. Recordeu que hi ha l'escola infantil St. Cristòfol, que dins el seu pla 

d'emergència inclou desallotjar els nens i mestres a la plaça; és important 

tenir-ho en compte, hi ha 150 nens i nenes més mestres i personal docent. 

Per acabar, voldria reivindicar el recuperar el nom de PLAÇA DE LA 

FONERIA. Gracies. 12 de juliol de 2009 a les 10:18. 

 

 

 

 



 

COMENTARIS AL FÒRUM: COM VOLEM LA PLAÇA? 

 

 A la jornada del dissabte passat, es va comentar que els que no hi podíem 

participar, fos pel motiu que fos, podíem fer servir altres mètodes per fer 

saber la nostre voluntat. Trobo que el Facebook és una eina molt bona, però 

que si ningú dinamitza el grup, no servirà de res. I per això començo aquest 

tema, a veure si us animeu. 6 de juliol de 2009 a les 10:45. 

 

 El meu fill Medir, de 2 anys i mig, desprès de parlar del tema, m'ha explicat 

com voldria ell que fos la plaça. Ha de tenir dos gronxadors (amb un de sol 

sempre hi ha cua), un tobogan i una caseta. I el terra ha de ser de sorra, 

per poder fer flams i de terra del carrer(suposo que vol dir plaça dura), 

perquè no li entri sorra a les sabates. I de tant en tant hi ha d'haver titelles. 

Per la meva banda, jo voldria que es conservessin les grades, i que hi 

hagués més ombres i menys caques de gos. I els altres dos cents i pico, que 

hi dieu? 6 de juliol de 2009 a les 10:49. 

 

 Jo crec que les grades són vitals, és l'únic espai a Premià on es poden fer 

concerts i actuacions i que es puguin veure tranquil·lament sense gent 

amuntegada tapant-se els uns als altres.  

M'agradaria que fos un espai funcional, que es pugui aprofitar per fer coses 

de debò, i per tant sobri, sense estatuetes ni coses que després dificultin les 

activitats. 6 de juliol de 2009 a les 11:56. 

 

 Jo penso com l'Aina, una plaça amb grades seria ho millor que es podria fer. 

6 de juliol de 2009 a les 16:36. 

 

 

 

 

 

 


